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PROTOKÓŁ Nr  12/2016 

posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizy cznej i Sportu, 
które odbyło się 25 stycznia 2016 roku, o godz. 1300 

 
Przewodnicząca Komisji - Marzena Wiosna – Michałek 
Protokolant   - Joanna Kosior 
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie Komisji, w którym uczestniczyło 8 radnych  
oraz zaproszeni goście (listy obecności stanowią odpowiednio załączniki Nr 1 i 2 do 
protokołu).  
 
Radni jednogłośnie przyjęli  porządek obrad, który przedstawiał się następująco:  
 
 
1. Opracowanie i zatwierdzenie Planu pracy Komisji na rok 2016. 
 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie statutu Międzypowiatowego 

Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Radomiu z siedziba w Iłży do wymagań 
określonych w rozporządzeniu Ministra Edukacji Narodowej z dnia 19 listopada 2009 r. 
w sprawie doskonalenia nauczycieli. 

 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Miastu Pionki 

zadań w zakresie kultury w 2016 roku. 
 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Miastu i Gminie 

Iłża zadań w zakresie kultury w 2016 roku. 
 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miasta 

Radom zadań w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej. 
 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Przytyk 

zadań w zakresie kultury w 2016 roku. 
 
7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Gózd 

zdań w zakresie kultury w 2016 roku. 
 
8. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
- zapoznanie ze sprawozdaniem dotyczącym wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w 
roku kalendarzowym 20015 na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i 
placówkach prowadzonych przez powiat radomski. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad -  Opracowanie i zatwierdzenie Planu 
pracy Komisji na rok 2016. 
 
Przewodnicząca Komisji Marzena Wiosna-Michałek przedstawiła przygotowany projekt 
planu pracy Komisji. Poprosiła o zapoznanie się i wniesienie ewentualnych uwag. 
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Wicestarosta Leszek Margas powiedział, że jakiś czas temu na Komisji Edukacji była 
mowa o rekrutacji do LO w Pionkach, wtedy wszyscy członkowie komisji rozmawiali, aby 
jedno posiedzenie odbyło się właśnie w tym liceum celem przypatrzenia się tej sytuacji, jaka 
tam panuje. W związku z tym proponuje, aby dodać jeszcze jedno posiedzenie, które odbyło 
by się właśnie w LO w Pionkach. 
 
Przewodnicząca Komisji Marzena Wiosna-Michałek powiedziała, że jak najbardziej 
przychyla się do propozycji Starosty i oczywiście zostanie dodana komisja wyjazdowa do 
szkoły w Pionkach w planie pracy komisji. 
 
Po dyskusji i wprowadzeniu stosownej zmiany w planie pracy, Komisja jednogłośnie  
pozytywnie zatwierdziła Plan Pracy Komisji na rok 2016. Stanowi on załącznik Nr 3 do 
protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad –Zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie statutu Międzypowiatowego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w 
Radomiu z siedzibą w Iłży do wymagań określonych w rozporządzeniu Ministra Edukacji 
Narodowej z dnia 19 listopada 2009 r. w sprawie doskonalenia nauczycieli. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Jadwiga Wójtowicz powiedziała, że chodzi o zmianę 
tworzenia nauczycielskich sieci współpracy i samokształcenia (tzw. komisje 
przedmiotowe).Te sieci są obowiązkowe od 2016 roku, pilotaże zakończone, a sieci są 
tworzone. Owszem były wprowadzone w 2009 roku, ale od 2016 są one obowiązkowe. 
 
Pytań i uwag nie było. 
 
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
statutu Międzypowiatowego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Radomiu z siedzibą w 
Iłży do wymagań określonych w rozporządzeniu Ministra Edukacji Narodowej z dnia 19 
listopada 2009 r. w sprawie doskonalenia nauczycieli. Stanowi on załącznik Nr 4 do 
protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie powierzenia Miastu Pionki zadań w zakresie kultury w 2016 roku 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk powiedział, że jak 
co roku na początku każdego nowego roku, dzielą pieniądze na poszczególne wydarzenia 
kulturalne dla Miast i Gmin. Poinformował, że pierwszy projekt dotyczy Miasta Pionki, gdzie 
powiat radomski chce powierzyć temu miastu 13 wydarzeń. 
 
Przewodnicząca Komisji Marzena Wisona-Michałek powiedziała, że dobrze by było, żeby 
wszyscy radni znali cały harmonogram imprez kulturalnych na terenie całego Powiatu. 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk poinformował, że 
jeśli chodzi o kalendarz imprez to oczywiście dysponuje takim dokumentem, który jest 
wynikiem pracy zespołu. Oczywiście znajduje się na stronie internetowej naszego Powiatu.  
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
powierzenia Miastu Pionki zadań w zakresie kultury w 2016 roku. Stanowi on załącznik Nr 5 
do protokołu. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie powierzenia Miastu i Gminie Ił ża zadań w zakresie kultury w 
2016 roku. 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk ten projekt dotyczy 
powierzenia zadań w zakresie kultury Miastu Pionki na 10 zadań do realizacji, na które 
Powiat dokłada pieniądze. 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
powierzenia Miastu i Gminie Iłża zadań w zakresie kultury w 2016 roku. Stanowi on 
załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miasta Radom zadań w zakresie prowadzenia 
powiatowej biblioteki publicznej. 
 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk powiedział, że co 
roku przekazują zadania prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej Miastu Radom. 
Przeznaczają na to kwotę, która jest mniejsza od oczekiwanej, oczywiście jest to robione na 
podstawie porozumienia, które jest akceptowane. 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
powierzenia Gminie Miasta Radom zadań w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki 
publicznej. Stanowi on załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Przytyk zadań w zakresie kultury w 2016 
roku. 
 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk powiedział, że jeśli 
mowa o ten projekt to oczywiście chodzi o Ogólnopolskie Targi Papryki w Przytyku. Kwota,  
jaka zostanie przekazana na to wydarzenie wynosi 32 tys zł. Dodał, że kwota, ta jest na  
poziomie lat ubiegłych. 
 
Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
powierzenia Gminie Przytyk zadań w zakresie kultury w 2016 roku. Stanowi on załącznik 
Nr 8 do protokołu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Gózd zdań w zakresie kultury w 2016 roku. 
 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk powiedział, że ten 
projekt dotyczy organizowanych w 2016 roku Dożynek Powiatowo-Gminnych właśnie w 
gminie Gózd. Na ten cel przeznaczają środki w wysokości 52 tys zł, i jest to mniejsza kwota 
w stosunku do roku 2015 z racji np. droższego zespołu jaki występował na Dożynkach w 
Kowali. W tym roku będzie więcej zespołów, a tym samym tańszych. 
 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
powierzenia Gminie Gózd zdań w zakresie kultury w 2016 roku. Stanowi on załącznik Nr 9 
do protokołu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8  porządku obrad – Sprawy różne i wolne wnioski 
 
- zapoznanie ze sprawozdaniem dotyczącym wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli w roku kalendarzowym 20015 na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez powiat radomski. Stanowi 
załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Jadwiga Wójtowicz powiedziała, że odkąd realizują art. 30a, 
to po raz pierwszy nie będą płacić dodatku uzupełniającego, dla żadnej grupy szczebla 
awansu zawodowego. Poinformowała ile jest nauczycieli na poszczególnych stopniach i tak: 
7,11 – to stażyści, 27,87- kontraktowi, 43,25 mianowani, 146 – dyplomowani. Stażyści w 
roku 2015 zarobili – 56 tys zł na plus, kontraktowi 145 tys zł na plus, mianowani 5 tys zł 
więcej, dyplomowani 269 tys zł na plus. Omówiła wszystkie kwoty jakie zarobili nauczyciele 
na  poszczególnych stopniach awansu zawodowego zgodnie z załącznikiem. Powiedziała, że 
jak by obliczyć średnią to każdy nauczyciel z tych 224 zatrudnionych zarobił 177zł na 
miesiąc więcej niż wynosi minimum. Powiedziała, że przygotowanie takiego sprawozdania to 
bardzo żmudna praca. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas przyznał, że jest to żmudne liczenie w Wydziale 
Edukacji, ale również wola i współpraca z Dyrektorami szkół. Powiedział, że kontrolowali te 
płace i jak powiedział we wrześniu wiedzieli, że jeden stopień awansu zawodowego 
mianowany, gdzie jest nadwyżka o 5 tys zł, to był niedobór 40 tys zł i to było 
niebezpieczeństwo, że będą wyrównywać. Jednak spotkanie z Dyrektorami, którzy podeszli 
ze zrozumieniem do podziału godzin nadliczbowych w nowym roku szkolnym na 
odpowiednich stopniach awansu zawodowego spowodował, że jednak Starostwo nie dokłada 
żadnych środków. 
 
  
Radny Krzysztof Kozera poprosił Panią Naczelnik Wojtowicz, by powiedziała, od czego 
będzie zależeć dodatek dla nauczycieli wiejskich?. 
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Naczelnik Wydziału Edukacji Jadwiga Wojtowicz powiedział, że dodatki wiejskie 
przysługują w miejscowościach wiejskich i miastach do 5 tysięcy mieszkańców procentowo, 
10% od zasadniczych poborów na danym stopniu awansu zawodowego. Dodatek wiejski dla 
stażysty, który zarobi 2700 zł to ma 190 zł, natomiast pensja zasadnicza dyplomowanego 
wynosi 3 tyś to jest 300 zł miesięcznie dla każdego nauczyciela, który zależy tyko od tego czy 
pracuje na wsi czy w miejscowości mniejszej niż 5 tysięcy mieszkańców. Dodała, że poza 
dodatkiem wiejskim funkcjonują jeszcze dodatki mieszkaniowe dla nauczycieli zatrudnionych 
na wsi.  
 
 
Radny Jan Siek poinformował, że Dyrektor z CKZiU w Pionkach zwróciła się z prośbą o 
przydział środków na zakup komputerów i złożyła stosowne pismo. 
 
Więcej spraw i wniosków nie zgłoszono.  
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 11 posiedzenie 
o godz.14:05.  
 
 
Protokołowała:                                                                             Przewodnicząca Komisji  
 
Joanna Kosior                                                                   Marzena Wiosna – Michałek   
 
  
 


